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Firma Bonver má ke kulečníku velmi blízko. V několika jejich provozovnách jsou umístěné poolové
i karambolové stoly. Proto je jejich každá důležitá akce okořeněna různými exhibicemi.

BONVER
otevíral v Ostravě novou hernu

N
a začátku července to bylo 

otevření jedné z největ-

ších heren v Ostravě, na 

Nádražní ulici. Protože Bon-

ver neponechává nic náhodě, pojal vše 

v profesionálních parametrech. Na chod-

níku před hernou, mezi diváky, před-

vedl své umění Miroslav Lisý se svou 

světovou motoshow. Slavnostní hosté 

i náhodní chodci měli možnost vidět 

triky, při kterých Mirek Lisý míjel před-

ním kolem jen o pár centimetrů hlavu 

dobrovolníka. Pak si jen tak cvičně 

několikrát přeskočil okolostojící auta, 

aby nakonec předvedl skoky ze své-

ho specielně upraveného karavanu. 

Hned po skončení této motorkářské 

exhibice následovala kulečníková exhi-
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bice Jiřího Korna a Pavla Halamky. 

Diváci měli možnost tradičně vidět 

několik neuvěřitelných triků, část 

kulečníkové školy a slyšet několik 

živě zpívaných písniček. Během 

produkce lítal okolo stolu i vrtulník 

s logem Bonveru. Zkrátka, bylo na 

co koukat. Hosté se určitě nenu-

dili. Bonver připravil pro ostravské 

hosty večer na vysoké úrovni, kde 

byl prezentován i kulečník. Protože 

se oba protagonisté připravují na 

mistrovství Evropy do Holandska, 

došlo ke sponzoringu ze strany 

Bonveru. Tým pojede vybaven 

nádhernými reprezentačními dresy 

z dílny Marie Markové a s logy Bon-

veru. Nová herna byla slavnostně 

otevřena a my jí budeme držet pal-

ce, aby prosperovala v obrovské 

konkurenci, která v Ostravě je.

P.H. ep

V
yhráli jsme skupinu a pak v pavouku poráželi jednu 

favorizovanou dvojici za druhou. V semifi nále jsme 

narazili na vynikající zpěváckou a tenisovou dvojici 

Petr Vondráček a Milan Drobný. Ti, když se na nás 

podívali, asi si mysleli, že je pro ně fi nále jisté. Ale my jsme se 

nedali a vyhráli jsme vysoko 6:2. Týden nato jsem měl možnost 

nastoupit ve fotbalovém týmu Kolumbus VYP Martina Severy. 

Hrál jsem v záloze a přede mnou Petr Vondráček. Podařilo se 

Petr Vondráček
zpěvák a vynikající sportovec

Hrál se tenisový turnaj v Uhříněvsi, psal se rok 2003 a já hrál debla s jedním podnikatelem. 
Dostali jsme se k sobě náhodným losem a hráli jako o život.

nám několik akcí, dokonce tři z nich skončily gólem. Dva dal 

Petr, jeden já. Sice jsme prohráli, ale měli jsme dobrou nála-

du. Tak jsem se seznámil s Petrem Vondráčkem a stali jsme 

se dobrými přáteli. Petr mě několikrát navštívil v Harlequinu 

a já jej trochu seznámil s taji kulečníku. Nedávno jsme spolu 

hráli golfový turnaj, hráli jsme spolu o 100,- Kč a já Petra na 

poslední jamce porazil. Došlo k focení a potom i k rozhovoru 

o kulečníku.
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Petře, jsi velmi slušný sportovec a z našeho společného 
kulečníkového tréninku vidím, že bys byl šikovný i na tento 
sport. Hrál jsi se mnou poprvé?
Asi bych se ti mohl vytahovat svou šikovností, ale to by mě 

moc nebavilo. Přiznám se, že když mně bylo sedmnáct, chodil 

jsem na gymnáziu hrát nekonečné mače s kamarádem Rad-

kem Zahradnickým do hospody Na Růžku. Hráli jsme většinou 

o pivo a já je pravidelně prohrával. 

 

Hospoda Na Růžku, tam je stůl s dírami?
Aha, tak to jsem ti neřekl, že se jednalo o klasický kulečník, 

jo, jo, jasně. Vidím, jak se ti při tomto názvu ježí zbytek vlasů. 

Tu vaši terminologii už trochu znám, tak jsme hráli karambol. 

Jo a napiš, že mi tehdá bylo už osmnáct, aby majitel neměl 

problémy, že nám naléval pivo!

 

Kolik tenkrát stálo pivo?
Pavle, myslím, že 12 korun, jó, to ta prohra mrzela.

 

Jak často jsi chodil hrát?
Tak dvakrát týdně, hrozně mě bavilo být v zakouřené místnosti, 

připadal jsem si jako drsnej frajer ze špatných amerických fi l-

mů. Sám jsem tam také kouřil, teda zkoušel jsem kouřit. Jo, jo 

Pavle, vím že je u závodního kulečníku kouření zakázáno a tak 

všelijak. Ale nás to prostě takto bavilo. 

 

Co se ti na kulečníku líbí, co tě baví?
Líbí se mi, že když máš doma prostor, vejde se ti třeba do obýváku 

nebo garáže. Chtěl bych si jej někdy koupit domů, to by byla pará-

da. Elvis Presley ho měl taky doma a to mě inspirovalo.

Mám rád i Anglii a vše, co k ní patří. Krásná je představa, jak 

v teple, u stolu, před několika gentlemany dávám těžký strk 

a vítězím. V tuto chvíli se všichni v tom klubu zvedají a připíjíme 

si pravou anglickou whisky ze sodou. Tu bychom také při hře 

popíjeli. Jo, jo, vím, u kulečníku, teda závodního, se nepije, vím. 

Ale tohle je takový druhý sen. Bu� mít kulečník doma, nebo 

chodit do anglického klubu.

 

Vím, že jsi schopný si stoupnout k jakémukoli sportu. Máš 
nějaký vyhraněný sport, kam ses dostal výkonnostně nejdál?
 Je to asi golf, ten jsem začal hrát v deseti letech, když mi strej-

da dal golfové hole. Od roku 1986 jsem hrál v Poděbradech. 

Nakonec jsem to dotáhl na HCP (handicap) 10,3. V součas-

nosti mám HCP 11,5. Vím, že Kryštof Michal má HCP okolo 

7,5, což je úžasné. Mluvím o něm, protože jsem slyšel, že už 

opravdu dobře hraje snooker.

 

Hraje výborně, myslím si, že už porazil každého z ČS 
kulečníkové špičky, včetně reprezentantů. Ale zpět k tobě, 
je golf jediným tvým sportem?
Samozřejmě jsem hrál tenis, fotbal i hokej. Ale nikdy jsem 
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netrávil na trénincích těchto sportů tolik času jako na golfu. Ten 

mi učaroval. Vím, že i kulečníku musíš věnovat hromadu času, 

jinak to nejde. 

 

Kolik času věnuješ kulečníku te�?
Párkrát do roka si zajdu zahrát se svou přítelkyní Barunkou. 

Chodíme sem do Harlequ´inu, máme to blízko a je tady příjem-

ně. Te� však máme jiný koníček. Tak nějak jsem koupil byt a

v této chvíli fi nišujeme s jeho dostavbou. Sami si spoustu věcí 

doděláváme, a protože tam jedeme i te�, tak promiň, musíme 

končit.

 

Tak ještě poslední otázka, dokážeš si představit, že bys 
začal hrát kulečník závodně?
Pavle, přesně tohle plánuji a po pěti letech tréninku budu mistr 

republiky. Začnu, ale přesně ve chvíli, kdy skončí Jirka Korn, 

abych měl šanci. Viděl jsem ho několikrát hrát v Harlequ´inu 

a porážel tady kdekoho.

Děkuji za rozhovor, a jak tipuji Jirku Korna, tak za třicet let ahoj 

u kulečníku! 

Pavel Halamka ep

T
ato forma turnajů se v poslední době mezi hráči těší 

značné oblibě, a proto pozvání do malého klubu na 

východě Čech neodmítli borci velmi zvučných jmen 

jako Andrejovský, Ziogas, Mrkvička, Truksa či Boček.

Turnaj byl zahájen v sobotu ráno losováním hráčů do tří skupin 

po třech, přičemž z každé skupiny postupovali do čtvrtfi nále 

vždy první dva v pořadí. Při dramatických bojích  ve velice sil-

né skupině C - Ziogas, Dostál, Mrkvička byly k vidění i nej-

lepší sobotní výkony. Nepostupový „Černý Petr“ nakonec zbyl 

na Martina Mrkvičku. Ze skupiny A postoupili podle očekávání 

Lá�a Stareček a Ota Truksa, ze skupiny B pak Mirek Andrejov-

ský a Lá�a Hambálek.

Čtvrtfi nálové K.O. zápasy proběhly zcela v režii Starečka 

a Andrejovského, kteří svým soupeřům nedali moc šancí. 

Vyrovnaný souboj se odehrál pouze mezi Hambálkem a Truk-

sou. Taktickou bitvu nakonec zvládl lépe Ota a Lá�u, fi nalistu 

obou předchozích ročníků turnaje, poslal „domů“. 

O šanci dostat se do fi nále se v neděli střetly dvojice Truksa 

– Dostál a Andrejovský – Stareček. V prvním duelu exceloval 

Martin Dostál při partii v Jednobandu, kterou sehrál ve druhém 

náběhu na jeden zátah, a ze soboty vyčerpaný Ota se již na 

odpově� nezmohl. Zápas netrval moc dlouho, a tak i postou-

pivší Martin měl možnost sledovat téměř celou druhou polovinu 

souběžně hraného utkání Andrejovský – Stareček. Toto semi-

fi nále sice skončilo na pohled jasně 6:0 pro Lá�u, ale na rozdíl 

od papíru to na stole už tak jednoznačné nebylo. Mirek Andre-

jovský – muž bez nervů, předvedl u něj málo vídaný kousek, 

kdy nezvládl těsně před koncem dohrát limit svých partií a 

prohrál Kádr o pouhé tři karamboly a Jednoband o čtyři. Pora-

zit Mirka na takovýchto turnajích bývá nesmírně těžké, však 

se také Lá�a Stareček radoval snad více než z pozdějšího 

vítězství v celém turnaji. 

Finálový zápas mezi Dostálem a Starečkem byl velice podob-

ný jejich vzájemnému čtvrtfi nálovému duelu. I zde jasně domi-

noval Lá�a, vyhrál partii v Kádru i v Jednobandu a tím rozhodl 

o svém celkovém vítězství v turnaji ještě před partií v Trojban-

du. Ta se nakonec stala „třešničkou na dortu“, když oba hráči, 

již uvolnění, předvedli skutečně mistrné dovednosti v oboru, 

ve kterém oba patří k naší absolutní špičce. Přihlížející diváci 

nestačili luskat „výtvorům“ hraničícím s kulečníkovou fantazií.

Vladimír Stareček z Kimexu Havířov se tedy stal vítězem tur-

naje HELTACUP 2007, nutno dodat, že asi zaslouženě, když 

po celý víkend předváděl nejlepší a nejvyrovnanější výkony. 

Na druhém místě skončil Martin Dostál z TJ Prostějov a na 

třetím Ota Truksa ze Sokola Žižkov. Poděkování patří všem 

hráčům za skvělou hru, neúnavnému vrchnímu rozhodčímu 

Jardovi Mrkvičkovi, organizátorům celé akce, především ředi-

teli turnaje Joskovi Řadovi a hlavně také všem sponzorům, 

bez kterých by se tento krásný podnik nemohl uskutečnit.

Michal Červenka ep

Karambolový HELTACUP 2007
O víkendu 15-16. září se v kulečníkové herně Lokomotivy Trutnov uskutečnil 3. ročník turnaje 

v karambolovém trojboji jednotlivců na malých stolech v disciplínách Kádr, 1B a 3B.


